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Protokoll 2022–1 från styrelsemöte med styrelsen i BUS 2022-01-2 

Närvarande: Lennart Fridh, Fred Rosenthal, Håkan Bergman, Ralf Lennholm, Göran v kom 

1. Mötets öppnande 

Lennart Fridh hälsade alla välkomna till Blidö och öppnade mötet. 

2. Vad händer i bygden? 

Respektive informerade om viktigare händelser inom olika delar av bygden; 

Furusund, Håkan Bergman; 

- Ännu inga konkreta besked om fortsatt verksamhet vid pizzerian vid färjeläget. 
Nuvarande ägare har sökt och beviljats såväl rivningstillstånd som bygglov för en ny 
byggnad men ännu ingen tidplan. 

- Ännu inga beslut från kommunen gällande önskemål om förbättrade toaletter vid 
färjeläget. Nuvarande anläggning uppförd av Trafikverket men löpande skötsel utförs 
av kommunen. 

- Furusund Resort AB kommer att förstärka personalen vid gästhamnen då ägarna 
måste fokusera på verksamheten vid Värdshuset. 

Yxlan, Ralf Lennholm; 

- Man har tagit kontakter med de lokala pensionärsorganisationerna i Norrtälje som 
visat positivt intresse för olika former av paketerade erbjudanden omfattande till 
exempel kultur, lokala rundvandringar och besök på de olika öarna. 

- Ralf har utvecklat ett omfattande förslag för att öka teaterverksamheten på Yxlö 
Bygdegård. 

- Ralf har också diskuterat med Furusunds Kulturförening som skulle kunna vidga sitt 
geografiska intresseområde och verka inom hela bygden. 

Blidö, Lennart Fridh och Fred Rosenthal; 

- Tvisten om äganderätten till Blidö Bio är fortfarande inte avgjord. Huvudförhandling 
är utsatt till slutet av februari 2022. Nuvarande ägare. Magnus Allgulin, är mycket 
intresserad av ett närmare samarbete med flera aktörer i bygden och avser utveckla 
nuvarande biografverksamhet. 

- Återvinningsstationen vid Blidö IP fungerar bra och är välbesökt framför allt av 
boende från Blidö, Yxlan och de yttre öarna. Kommunen har aviserat att man tänker 
ta över ansvaret för samtliga anläggningar som nu drivs av FTI. 

- Projektet gällande utveckling av lokala VA-lösningar har under 2021 överförts från 
tidigare projekt inom BUS till den nybildade ideella föreningen Oxhalsö VA-Förening. 
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Föreningen utnyttjar tjänster från VattenInfo i Norrtälje men de lösningar som 
presenterats har hittills avvisats av kommunen där man bland annat önskar att all 
ledningsdragning sker efter väg vilket fördyrar projektet avsevärt. 

- På Blidö ordnades i november ett informationsmöte där Trafikverket fick redogöra 
för den planerade linfärjan mellan Larshamn och Norrsund. Ett 30-tal boende deltog 
och ifrågasatte projektets miljövinster, säkerhetsaspekter både på färjan och för 
sjötrafiken i Blidösundet. 

- Blidö IF utvecklar samarbetet med Skärgårdspadel AB och till sommaren kommer 
anläggningen att utökas med en tennisbana och en bana för äventyrsgolf. 

 

3. Jubileumsskriften 

Skriften har mottagits mycket positivt och det finns ett behov av nytryckning för att 
också använda skriften som en del av marknadsföringen av bygden. 

Uppdrogs till Göte Lagerkvist att ta in offert för senare beslut om ny tryckning. 

4. Öskaret 

Som tidigare har BUS publicerat två utgåvor under 2021. Öskaret ger ett överskott 
2021 på ca 11 000 kr. 

Diskuterades distributionen. Försäljningen fungerar bra med undantag för ICA Blidö 
där sannolikt en del svinn förekommer då tidningen står på undanskymd plats. Övriga 
försäljningsställen betalar direkt för mottagna exemplar mot 25 % rabatt vilket kan 
vara ett incitament. 

Beslutades att under 2022 slopa möjligheten till kontant betalning utan i stället 
uppmana till swishbetalning. 

Diskuterades potentiella andra försäljningskanaler som Blidösundsbolaget, 
Gästhamnen i Furusund och försäljning i samband med större lokala evenemang. 

5. Planering 2022 

Årsstämma 2022 

Beslutades att genomföra ordinarie årsstämma på Yxlan-Blidö Bygdegård lördagen 
den 26 mars med start kl:13.00. 

Uppdrogs åt Göran Gustavsson att boka lokalen, vidare att styrelsen samlas 12.30 för 
förberedelser. 

Uppdrogs åt Fred Rosenthal att tillsammans med Lennart Fridh förbereda förslag till 
årsbokslut samt att Dan Ackefur kallas för att genomföra revision. 



 
Blidöbygden – Utveckling i Samverkan (BUS) 

 
Informationsmöte 

Beslutades att genomföra ett öppet informationsmöte under våren 2022 med syfte 
att informera om BUS verksamhet och Landsbygdsrådet och därigenom kunna 
rekrytera fler föreningar som medlemmar i BUS. 

Beslutades vidare att upprepa ett öppet informationsmöte under hösten 2022 med 
samma upplägg som under 2021 – Vad händer i bygden? 

6. Mötet avslutades 

Lennart Fridh tackade alla för ett konstruktivt möte och avslutade mötet. 

 

Justeras: 

 

 

Lennart Fridh   Ralf Lennholm 

Ordförande   Ledamot 
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Protokoll 2022–1 från styrelsemöte med styrelsen i BUS 2022-01-2

Närvarande: Lennart Fridh, Fred Rosenthal, Håkan Bergman, Ralf Lennholm, Göran v kom

1. Mötets öppnande

Lennart Fridh hälsade alla välkomna till Blidö och öppnade mötet.

2. Vad händer i bygden?

Respektive informerade om viktigare händelser inom olika delar av bygden;

Furusund, Håkan Bergman;

· Ännu inga konkreta besked om fortsatt verksamhet vid pizzerian vid färjeläget. Nuvarande ägare har sökt och beviljats såväl rivningstillstånd som bygglov för en ny byggnad men ännu ingen tidplan.

· Ännu inga beslut från kommunen gällande önskemål om förbättrade toaletter vid färjeläget. Nuvarande anläggning uppförd av Trafikverket men löpande skötsel utförs av kommunen.

· Furusund Resort AB kommer att förstärka personalen vid gästhamnen då ägarna måste fokusera på verksamheten vid Värdshuset.

Yxlan, Ralf Lennholm;

· Man har tagit kontakter med de lokala pensionärsorganisationerna i Norrtälje som visat positivt intresse för olika former av paketerade erbjudanden omfattande till exempel kultur, lokala rundvandringar och besök på de olika öarna.

· Ralf har utvecklat ett omfattande förslag för att öka teaterverksamheten på Yxlö Bygdegård.

· Ralf har också diskuterat med Furusunds Kulturförening som skulle kunna vidga sitt geografiska intresseområde och verka inom hela bygden.

Blidö, Lennart Fridh och Fred Rosenthal;

· Tvisten om äganderätten till Blidö Bio är fortfarande inte avgjord. Huvudförhandling är utsatt till slutet av februari 2022. Nuvarande ägare. Magnus Allgulin, är mycket intresserad av ett närmare samarbete med flera aktörer i bygden och avser utveckla nuvarande biografverksamhet.

· Återvinningsstationen vid Blidö IP fungerar bra och är välbesökt framför allt av boende från Blidö, Yxlan och de yttre öarna. Kommunen har aviserat att man tänker ta över ansvaret för samtliga anläggningar som nu drivs av FTI.

· Projektet gällande utveckling av lokala VA-lösningar har under 2021 överförts från tidigare projekt inom BUS till den nybildade ideella föreningen Oxhalsö VA-Förening. Föreningen utnyttjar tjänster från VattenInfo i Norrtälje men de lösningar som presenterats har hittills avvisats av kommunen där man bland annat önskar att all ledningsdragning sker efter väg vilket fördyrar projektet avsevärt.

· På Blidö ordnades i november ett informationsmöte där Trafikverket fick redogöra för den planerade linfärjan mellan Larshamn och Norrsund. Ett 30-tal boende deltog och ifrågasatte projektets miljövinster, säkerhetsaspekter både på färjan och för sjötrafiken i Blidösundet.

· Blidö IF utvecklar samarbetet med Skärgårdspadel AB och till sommaren kommer anläggningen att utökas med en tennisbana och en bana för äventyrsgolf.



3. Jubileumsskriften

Skriften har mottagits mycket positivt och det finns ett behov av nytryckning för att också använda skriften som en del av marknadsföringen av bygden.

Uppdrogs till Göte Lagerkvist att ta in offert för senare beslut om ny tryckning.

4. Öskaret

Som tidigare har BUS publicerat två utgåvor under 2021. Öskaret ger ett överskott 2021 på ca 11 000 kr.

Diskuterades distributionen. Försäljningen fungerar bra med undantag för ICA Blidö där sannolikt en del svinn förekommer då tidningen står på undanskymd plats. Övriga försäljningsställen betalar direkt för mottagna exemplar mot 25 % rabatt vilket kan vara ett incitament.

Beslutades att under 2022 slopa möjligheten till kontant betalning utan i stället uppmana till swishbetalning.

Diskuterades potentiella andra försäljningskanaler som Blidösundsbolaget, Gästhamnen i Furusund och försäljning i samband med större lokala evenemang.

5. Planering 2022

Årsstämma 2022

Beslutades att genomföra ordinarie årsstämma på Yxlan-Blidö Bygdegård lördagen den 26 mars med start kl:13.00.

Uppdrogs åt Göran Gustavsson att boka lokalen, vidare att styrelsen samlas 12.30 för förberedelser.

Uppdrogs åt Fred Rosenthal att tillsammans med Lennart Fridh förbereda förslag till årsbokslut samt att Dan Ackefur kallas för att genomföra revision.

Informationsmöte

Beslutades att genomföra ett öppet informationsmöte under våren 2022 med syfte att informera om BUS verksamhet och Landsbygdsrådet och därigenom kunna rekrytera fler föreningar som medlemmar i BUS.

Beslutades vidare att upprepa ett öppet informationsmöte under hösten 2022 med samma upplägg som under 2021 – Vad händer i bygden?

6. Mötet avslutades

Lennart Fridh tackade alla för ett konstruktivt möte och avslutade mötet.



Justeras:





Lennart Fridh			Ralf Lennholm

Ordförande			Ledamot

 	











